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Abstract (en)
Container made of water-permeable fabric consisting of high modulus, synthetic threads comprises at least one filling opening (9) for washing in
earth or sand. The fabric is impregnated or coated so that the thread length of the fabric is stabilized and the water-permeability of the fabric is
reduced only enough to enable washing in of the earth particles over large distances and drainage of the washed-in earth over the entire container.
Preferred Features: The fabric is coated with plastic mixed with UV-stabilizers. The coating is formed by a thin film forming openings or pores over
the entire surface. The fabric is coated with a plastic film in which water-soluble granulates, e.g. salt, are uniformly distributed over the surface. The
fabric is coated with a water-soluble film consisting of adhesive, gelatin, etc.

Abstract (de)
Behälter aus wasserdurchlässigem Gewebe aus hochmodulen, synthetischen Fäden, mit mindestens einer Einfüllöffnung zum Einspülen von
Boden oder Sand. Um die Fadenlage des Gewebes zu stabilisieren und den Verbrauch von Wasser zum Einspülen von Sand oder Boden zu
reduzieren, ist das Gewebe derart imprägniert oder beschichtet, daß die Fadenlage des Gewebes stabilisiert und die Wasserdurchlässigkeit des
Gewebes nur soweit reduziert ist, daß das Einspülen der Bodenpartikel über große Strecken und die Drainage des eingespülten Bodens über den
gesamten Behälter möglich sind. Das Gewebe kann mit Kunststoff beschichtet sein oder mit einem wasserlöslichen Film, z.B. aus Leim, Gelatine
oder dergleichen. <IMAGE>
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